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有限责任公司研发中心1栋202（注册地址）

联系电话 18021337385 18055119447

产品详情

三明DHL国际快递

全球的物流服务提供商 dhl 宣布，它已被全球的信息技术研究和咨询公司 gartner, inc. 为 2018 年 5
月“全球第三方物流魔力象限”的。dhl 在远见卓识和执行力的象限中也处于*远的位置。

dhl 商务官兼 dhl 客户解决方案与创新负责人 katja busch 表示：“我们相信，在这项公认研究的象限中排
名*靠前是一项伟大的成就，并认为这突出了我们广泛的服务和产品组合。” “我们一直在努力成为全
球公司的物流供应商。作为世界上*国际化的公司，得益于我们的全球物流网络，我们有能力为我们的客
户提供的物流服务。我们认为我们在 gartner
魔力象限中的位置使我们的方法的成功对现有客户和新客户更加可见。”

gartner 了 15 家第三方物流供应商，并将它们定位在魔力象限的两个轴“愿景完整性”和“执行能力”上
。结果用于位于“”、“挑战者”、“远见者”和“利基玩家”四个象限之一的公司。

根据 gartner 报告，“对执行和愿景的高度加权标准评价很高。这意味着的供应商拥有广泛的服务产品和
基础设施，并在全球范围内提供广泛的服务。他们了解市场、趋势和客户需求，并将其转化为执行良好
的服务产品，进一步专门针对许多行业。他们在跨服务线的物流执行方面非常强大，并且经营着高度、
非常全面的物流业务。也有结构良好的战略和商业模式，以不断扩大能力、区域覆盖和行业化，他们擅
长为不同的客户细分提供服务。他们投资于创新机制和能力，以推进该行业的物流艺术。许多全球的公
司都信任并依赖来帮助他们执行其全球供应链。”

根据 gartner 的结果，dhl 在“愿景的完整性”和“执行能力”这两个标准方面minglieqianmao。

“在 dhl，我们能够满足广泛的需求，从一般物流服务到高度化的垂直行业能力，”katja busch 补充道。



“我们特别为我们的趋势研究和创新努力得到认可而感到自豪。例如，我们正在积极投资供应链 4.0 的未
来，以推动这一发展。通过我们的结构化研究方法，我们不断努力确定新技术的应用领域，在这些领域
我们可以为客户创造真正的附加值。”

dhl 在 3pl 行业内提供以客户为中心的解决方案的综合服务组合，dhl supply chain
提供供应链管理和外包解决方案，从仓储和运输到增值服务，dhl global forwarding
提供标准化运输以及多式联运和部门-特定的解决方案和个性化的工业项目。dhl 通过覆盖 220
多个国家和地区的广泛国际网络提供这些服务。客户还受益于这种强大的全球影响力，并依赖 dhl
在全球运输之外的知识。

dhl, the world’s leading logistics service provider, announced it has been designated by gartner, inc., the world's
leading information technology research and advisory company, as a leader in its may 2018 “magic quadrant for
third-party logistics, worldwide”. dhl is also positioned the furthest in the leaders quadrant for vision and execution.

“we believe being positioned the furthest in the leaders quadrant of this recognized research is a great
accomplishment and feel it highlights our extensive service and product portfolio,” says katja busch, chief
commercial officer dhl and head of dhl customer solutions & innovation. “we are continuously striving to become
the logistics provider of choice for companies around the globe. as the world’s most international company, and
thanks to our global logistics network, we are capable of providing premium logistics services for our customers. we
feel our placement in gartner’s magic quadrant makes the success of our approach even more visible to existing and
new customers.”

gartner evaluated 15 third-party logistics providers and positioned them along the magic quadrant’s two axes
“completeness of vision” and “ability to execute”. the results were used to designate companies being positioned
in one of the four quadrants ‘leaders’, ‘challengers’, ‘visionaries’ and ‘niche players’.

as per the gartner report, “leaders rate well on the highly weighted criteria of execution and vision. this means the
leading providers have extensive service offerings and infrastructure, and make them available across an expansive
global footprint. they understand the market, trends and customer needs, and translate those into well-executed
service offerings further specialized for any number of industries. they are formidable at logistics execution across the
service lines and run highly professional, very comprehensive logistics businesses. leaders also have well-structured
strategies and business models to continue to expand their capabilities, regional coverage and industry specialization,
and they are adept at offering services for different customer segments. they invest in innovative mechanisms and
capabilities to advance the art of logistics in the industry. leaders are trusted and relied on by many of the largest global
corporations to help them execute their worldwide supply chains.”

as a result of gartner’s evaluation, dhl was placed the furthest with regards to the two criteria ‘completeness of
vision’ and ‘ability to execute’.
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